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VIKTIGA HÄNDELSER UNDER ÅRET 
Anläggningens utveckling och skötsel 

Förbättringsarbete av gräsplaner: Våren fick återigen en dålig start, p.g.a. den kyliga perioden i april och maj, 

varvid planerad vårgödsling och stödsådd av A-, B- och 9-mot-9-planer blev försenad. Den av Örebro Kommun 

planerade toppdressingen blev heller aldrig genomförd under året. Trots detta så har den knivluftning klubben 

genomfört rutinmässigt vid klippningen gett en god effekt, och framför allt A-planen (som är den plan som främst 

har knivluftats) har varit i god kondition under säsongen. Detta gör att vi inför säsongen 2020 nu kan lägga mer 

resurser på att få övriga planer, framför allt 11B och 9-mot-9, i motsvarande god kondition. 

 

Allmänna gräsytor: Under året så har vi också genomfört förbättringsarbeten på ett antal av de allmänna 

gräsytorna. Detta avser då främst gräsytan mellan konstgräsplanen och klubbstugan, där vi rensat bort sly samt 

lagt på mer matjord och sått in nytt gräs. På samma sätt har den mindre gräsytan mellan maskinförrådet och 

konstgräsplanen förbättrats. Framöver behöver slänten mellan A- och B-planerna hållas efter, dels gräsytorna runt 

9-mot-9-planen och upp mot pumphuset, samt gräsytan till vänster om maskinförrådet.  

 

Investeringar i maskinparken: Inför säsongen 2019 investerades i en ny åkgräsklippare samt en  

Linjeringsmaskin. Kommunen har också bekostat inköp av två nya bevattningståg i utbyte mot det befintliga 

sprinklersystem som grävdes sönder i samband med anläggandet av konstgräsplanen. 

 

Övriga investeringar: Under 2019 har Örebro Kommun försett konstgräsplanen med två nya 11-manna mål. Inför 

den kommande säsongen 2020 planeras inköp av nya avbytarbås till A-planen. 

  

Förbättringsarbeten i byggnader: Ett mindre omklädningsrum utan dusch eller toalett med egen ingång 

från framsidan av annexet, främst tänkt för ungdomslag, har iordningsställts. Utöver detta så har också 

klubbstugan genomgått vissa renoveringar där bl.a. toaletten i hallen för närvarande renoveras, men där det 

återstår lite arbete innan det är helt klart. 

 

Värmesystemet i klubbstugan har också bytts ut av kommunen under hösten 2019. Dock innebar detta att vi inte 

längre har tidigare tvättstuga kvar, utan tvättmaskinen och torktumlaren kommer nu (mest troligt) att placeras i 

toalettutrymmet i klubbstugans hall. 

 

Nya låssystem: Utöver det automatiska låssystem vi själva installerade i klubbstugans entré förra året i ett led att 

öka tillgängligheten för utomstående lag som hyr konstgräsplanen, så har kommunen i år uppdaterat det 

kvarvarande nyckelbaserade låssystemet för att harmonisera tillgängligheten till låskolvar mellan klubbens ledare 

och externa ledare. Den nyckel som externa ledare får i samband med att man bokar konstgräsplanen går till 

omklädningsrummen, till samtliga grindar vid planerna (för eventuell ambulanstransport) och till belysningsskåpet. 

Klubbens egna ledare har nyckel som utöver detta går till klubbstugan och pumphuset, och slutligen finns en 

”anläggningsnyckel” som går till maskinförrådet samt till grindar och belysningen. 

 

 

Lagen, seriespel och cuper 
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Även om det vid ett givet tillfälle är svårt att säga hur många spelare som är aktiva så var läget i slutet av året 

ungefär som i tabellen nedan. Lagen hade omkring 80 aktiva flickspelare, 220 pojkspelare och ett 20-tal spelare i 

herrlaget. 

Lag Antal spelare Antal ledare 

Bollkul 2014 26 6 

F12/13 25 4 

F10/11 24 4 

F08/09 22 6 

F07 Gått samman med F08/09  

F03/04 Lagt ner/gått till Rynninge IK 5 

P13 23 4 

P12 10 2 

P11 15 3 

P10 26 4 

P09 30 3 

P08 20 4 

P07 20 5 

P06 17 5 

P05 Bildat U15/16  

P04 Bildat U15/16  

U15/16 39 6 

U23 Sammanslaget Herr  

Herr 24 3 

 

De yngre lagen lägger mycket fokus på att det ska vara roligt att träna, bygga gemenskap och laganda, att våga 

fråga och lära sig grunderna i att träna.   

Det äldsta flicklaget F03/04 samarbetade under året med Rynninges U-lag. Laget har spelat i Västmanland-Närke i 

medelsvår serie på våren och lätt serie på hösten med placering i mitten av tabellen. Laget deltog även i Svennis 

cup med en silvermedalj som resultat.  

Det äldsta pojklaget P04 spelade under våren dels nivå 2 och dels nivå 4 i P15/17-serien. I den övre serien slutade 

vi i den övre delen av tabellen, medan vi hade svårare i den lättare serien. Årets stora höjdpunkt var deltagandet i 

Gothia cup som blev ett minne för livet för alla inblandade där laget vann gruppen och åkte ut ur slutspelet i en 

straffläggning. Under 13 cupmatcher i 3 cuper förlorade laget bara en match under ordinarie speltid. Under hösten 

deltog laget bara i en serie eftersom flera spelare tog uppehåll från fotbollen.  

Några lag har under året av olika anledningar gått in i samarbeten med andra lag. F07 gick ihop med F08/09 

eftersom man hade lite för få spelare. F03/04 samarbetade med Rynninges U-lag under säsongen, men lade efter 

säsongen ned och flyttade spelarna till Rynninge. Att laget stod utan målvakt var en bidragande orsak. P04 hade 

flera spelare som ibland spelade i U23-laget. Detta lag splittrades dock under hösten och de flesta U23-spelarna 

fortsatte i herrlaget. P04 och P05 bildade gemensamt lag i U15/16 med ett nytt arvoderat ledarteam. 

Herrlaget har tränats av Dragan Djordjevic och Peter Ekstrand och har bestått av ett varierande antal spelare under 

säsongen pga. skador och några som slutade. Efter en bra vårsäsong tog laget endast 6 poäng på hösten och 
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slutade därför på kvalplats, ett kval som vanns mot Hallsberg. Tyvärr åkte dock tre lag från distriktet ur division 3, 

vilket innebar att kvalet blev betydelselöst och Lillån hamnade i division 5. Senare beslutade sig dock Grythyttan 

att begära ned sig i division 5 vilket åter gav Lillån en plats i division 4. 

Lillån har även haft ett lag i Futsal division 2 där laget gick obesegrat genom serien, vann den och därför kommer 

att få spela kval till division 1 i början av mars 2020. Laget svarade även för mycket bra insatser i DM (semifinal) 

och AIF-cupen (kvartsfinal). 

 

VERKSAMHETEN I SIFFROR 
I december 2019 hade föreningen 324 betalande medlemmar (+65 jämfört 2018) fördelat på tre flicklag, nio 

pojklag, ett herrlag och ett bollkul. 

Föreningen omsatte under året 980 002 kr.  

Den största intäkten för klubben, 407 162 kr, är skötselbidrag grönytor/lokal, översyn konstgräs samt kommunalt 

aktivitetsbidrag. Dessa bidrag har ökat 17 655 kr från år 2018. Deltagaravgift och medlemsavgifter drog in 232 435 

kr under 2019, en ökning på 37 730 kr. Den tredje största intäkten är statligt LOK-stöd som uppgick till 147 162 kr, 

en ökning på 19 889 kr sedan föregående år. 

På utgiftssidan är plankostnader störst med 269 072 kr, en ökning på 109 774 kr från år 2018 som till del förklaras 

av större inköp av gräsklippare och linjeringsmaskin. Hyra för konstgräs/hall uppgick till 165 473 kr, vilket i stort 

sett innebar samma nivå som 2018. Materialkostnader under 2019 var 133 518 kr jämfört med 85 115 kr 2018. 

På sponsorsidan finns bara ett aktivt sponsoravtal med Sibylla som är ett två-årigt avtal som ger klubben 10 000 kr 

per år. 

2019 års resultat blir ett plus på 13 630 kr och vid årsskiftet ett eget kapital på 234 874 kr. 
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